
Saksprotokoll i utval for kultur, idrett og regional utvikling - 11.09.2019  
 
Tor Andre Ljosland (Krf) sette fram slikt forslag til vedtak. 
 

«Nytt pkt.4: I fremtiden bør anlegg som ikke inneholder gummigranulat prioriteres for spillemidler og 
tilskudd fra staten og fylkeskommunene.» 

 
Røysting 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag pkt. 1, 2 og 3 vart samrøystes vedteke. 
Ljosland sitt forlag vart vedteke med 11 røyster mot 2 røyster (Frp). 
 
Vedtak 
 
1 Utval for kultur, idrett og regional utvikling sluttar seg til Miljødirektoratet sitt utkast til forskrift for 

handtering av gummigranulat på idrettsbaner.  
 

2 Under §23A-7 «Håndtering av oppsamlet plastholdig løst fyllmateriale» bør det og vere med at dette 
ikkje berre gjeld oppsamla fyllmateriale, men og gammalt fyllmateriale ved rehabilitering av 
kunstgrasbaner. 
 

3 Under «§23A-12 Overgangsbestemmelser» går utvalet inn for at forskrifta skal gjelde for nye baner 
eller ved rehabilitering av baner (alternativ 2) 
 

4 I framtida bør anlegg som ikkje inneheld gummigranulat prioriterast for spelemidlar og tilskot frå staten 
og fylkeskommunane. 
 

 
 


